

Title (en)  
VARIABLE DISPLAY DEVICE.

Title (de)  
WECHSELANZEIGEVORRICHTUNG.

Title (fr)  
DISPOSITIF D'AFFICHAGE VARIABLE.

Publication  
**EP 0132436 A1 19850206 (EN)**

Application  
**EP 84900624 A 19840112**

Priority  
GB 8300715 A 19830112

Abstract (en)  
[origin: WO8402791A1] A display by cards (4) selected from respective packs and moved thence to display positions by a carriage (7). Each card (4) bears a display character and has a row of holes (5) and slots (10) in characteristic sequence. A solenoid module (34) associated with each pack controls selector pins (6) which are selectively displaceable to engage in the holes (5) in the pack. A particular combination of pins (6) will retain all cards (4) of the pack except the one having slots (10) at all of the pin positions. This card is then movable to the display position by the carriage (7).

Abstract (fr)  
Un affichage possède des cartes (4) sélectionnées à partir de paquets respectifs et déplacées de ces paquets pour afficher des positions à l'aide d'un chariot (7). Chaque carte (4) porte un caractère d'affichage et possède une rangée de trous (5) et de fentes (10) suivant une séquence caractéristique. Un module à solénoïde (34) associé à chaque paquet commande des broches de sélection (6) qui sont déplacées sélectivement pour s'engager dans les trous (5) dans le paquet. Une combinaison particulière de broches (6) retient toutes les cartes (4) du paquet, sauf celle qui possède des fentes (10), dans toutes les positions des broches. Cette carte peut alors être déplacée vers la position d'affichage par le chariot (7).

IPC 1-7  
**G09F 11/30**

IPC 8 full level  
**G09F 11/30** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G09F 11/30** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
DE FR

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8402791 A1 19840719**; AU 2438284 A 19840802; EP 0132436 A1 19850206; GB 2142762 A 19850123; GB 8300715 D0 19830216; GB 8422584 D0 19841010

DOCDB simple family (application)  
**GB 8400007 W 19840112**; AU 2438284 A 19840112; EP 84900624 A 19840112; GB 8300715 A 19830112; GB 8422584 A 19840112